



## Hand in Hand Escales Signature Sustainability & Conservation

The creation of the 'Hand in Hand' label designates our ever-growing commitment in order to offer you even more environmentally friendly experiences that promote the well-being of local communities, guarantee good working conditions for stakeholders as well as respect for human & animal rights, in full transparency for the end customer.

With your help and our actions behind the scenes, each stay in Morocco through Escales Signature can help drive positive change towards the conservation of Morocco's natural environment and cultural heritage.

### **Our commitments:**

- 0 Paper in the office, our management and internal functioning are totally computerized.
- Reduce our waste and plastic packaging in our office and in our personal lives.
- Empowering Women : Escales Signature is a company founded by women. 100% of the management is feminine. 50% of the employees are women, 50% are men. We thus guarantee equal rights & opportunities.
- Reinforce the positive impacts of our experiences around Morocco on the environment & local communities. They are specified in our travel design next to our Hand in Hand logo.
- Selecting partners who guarantee the respect of these values and contribute to these positive impacts.

*All our excursions and activities are organized in collaboration with local companies that respect a strict and rigorous code of ethics in order to ensure your pleasure, safety and respect for the environment and humans. Respect for labour law, regulations, insurance, refusal to employ children, human development and women's equality. Animals are monitored by veterinary (vaccines, treatments, insurance) and perfectly fed.*

- To guarantee our service providers to be paid on time and at the right price in order to guarantee decent living conditions. For example, we choose the best guides and remunerate them before the beginning of the trip at the best price of the market. Therefore, they can live decently with their families, ensure an exceptional experience to the customer by preventing them from the problems of shopping in the souks.
- To showcase Morocco's unique natural and cultural heritage through specific activities for our clients ' Source Locally, Made in Morocco' as Morocco is our home.

### **We constantly give the priority to :**

- Restaurants who serve an important part of local & fresh products.
- Experiences around products from organic gardens, hand-craft items from local artisans.
- Spas using locally made natural brands.
- Experiences which preserve & participate to the saving of the architectural heritage of the country.
- Hotels & Riads eco-building & eco-thinking.
- New cars generate less pollution than possible.
- Participate in occasional actions to clean up beaches and natural areas.
- Supporting of local communities through specific actions.

*Cyndie Marchand*

# Hand in Hand Escalles Signature Développement Durable



La création du label 'Hand in Hand' désigne notre engagement à nous ancrer dans des démarches concrètes afin de vous proposer des expériences encore plus respectueuses de l'environnement, qui favorisent le bien-être des communautés locales, garantissent de bonnes conditions de travail aux parties prenantes ainsi que le respect des droits humains & animaux, en toute transparence pour le client final.

## Nos engagements :

- 0 Papier au bureau, notre gestion et fonctionnement interne sont totalement informatisés.
- Réduire nos déchets et emballages plastiques au sein de de notre bureau et dans nos vies personnelles.
- Renforcer l'autonomie des femmes : Escalles Signature est une entreprise créée par des femmes. 100% du management est féminin. 50% des employés sont des femmes, 50% sont des hommes. Nous garantissons ainsi l'égalité des chances.
- Renforcer les impacts positifs de nos expériences tout autour du Maroc sur l'environnement & les communautés locales. Ils sont précisés dans nos créations de voyages à côté de notre logo Hand in Hand.
- Sélectionner des partenaires qui garantissent le respect de ces valeurs et contribuent à ces impacts positifs.

*Toutes nos activités sont organisées en collaboration avec des entreprises locales qui respectent un code d'éthique strict et rigoureux afin d'assurer votre plaisir, votre sécurité et le respect de l'environnement et des humains. Respect du droit du travail, de la réglementation, des assurances, du refus d'employer des enfants, du développement humain et de l'égalité des femmes. Les animaux sont suivis par des vétérinaires (vaccins, traitements, assurances) et parfaitement nourris.*

- Garantir à nos prestataires d'être payé dans les délais et au juste prix afin de leur garantir des conditions de vie décente. Nous choisissons par exemple les meilleurs guides et les rémunérons avant même le début du voyage à l'un des meilleurs prix du marché. Ainsi, ils peuvent vivre décemment avec leurs familles, assurer une expérience d'exception au client en leur évitant les problématiques d'achats dans les souks notamment.
- Mettre en valeur le patrimoine naturel et culturel unique du Maroc à travers des activités spécifiques pour nos clients «Produits localement, Made in Morocco» car le Maroc est notre maison.

## Nous accordons en permanence la priorité aux:

- Restaurants qui servent une part importante de produits locaux et frais.
- Expériences autour de produits issus de jardins bio, objets artisanaux créés par des artisans locaux.
- Spas utilisant des marques naturelles fabriquées localement.
- Expériences qui préservent et participent à la sauvegarde du patrimoine architectural du pays.
- Hôtels & Riads avec des bâtiments et une philosophie écologique.
- Véhicules neufs qui génèrent le moins de pollution possible.
- Participer à des actions ponctuelles de nettoyage des plages et des espaces naturels.
- Accompagnement des communautés locales par des actions spécifiques.

*Cyndie Marchand*